
Kjære Herr eller Fru, 

Vi fremmer den største innsigelsen mot ovennevnte industriområde. Det er helt absurd å plassere et 
industriområde i et så vakkert naturområde bare fordi man må kvitte seg med stein og jord fra 
tunnelen. Etter ferdigstillelsen ser det ut som en knyttneve i øyet. Når skipene kommer ut av 
tunnelen er den første utsikten over fjorden og hva ser du der? Det uhyggelige industriområdet! 
Turistskipene vil gjerne snu med en gang, for hvordan det ser ut trosser beskrivelsen. Turisme vil 
alltid være uopprettelig ødelagt i dette området. Vil folk fortsatt feriere i et område som stinker, 
forårsaker støy, har mye trafikk, fiske og båtliv på grunn av de mange skipene er nesten ikke lenger 
mulig?? 

Turister som tilbringer ferien i Norge kommer nesten alle fra industriområder, de ønsker ikke noe 
annet enn å flykte fra den harde hverdagen og nyte den vakre naturen i Norge, som du ikke lenger 
kan oppleve her. 

Det vil garantert komme raskt rundt i reiselivsnæringen og reisebyråene om at du bør ta avstand fra 
Vanylven. Det er ikke bare det visuelle du legger merke til ved første øyekast, men det som skjer i 
vannet og under vann som først blir merkbart i årene som kommer. Skitten og steinene som kastes i 
fjorden skader havbunnen i et stort område i flere tiår eller til og med for alltid, avhengig av 
havstrømmene, fordi alt under kveles. Økosystem, gyteplasser, alt tråkkes på her, den som behandler 
en natur som fortsatt er intakt på denne måten handler uansvarlig og kriminelt mot dagens og 
fremtidige generasjoner som skal komme etter oss. 

Blandingen av hytter og industriområde er også veldig merkelig. Først utpekt som et metallurgisk 
område og år senere som et industriområde uten reguleringsavstand. 

Vi appellerer til sunn fornuft igjen, la det være, det vil ikke fungere, du kan ikke angre prosjektet når 
det er ferdig. 

Vennlig hilsen 

Bernd Kinkel, Obere Bühlstrasse 23, D-73553 Alfdorf 


